
Protokół Nr 272

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 1 marca 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1430. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Członkowie Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oraz Pan Dariusz Banasik

uczestniczyli w posiedzeniu zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023

rok.

3. Rozpatrzenie wniosków o uwzględnienie zadań do realizacj i w ramach

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków:

a) Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu,

b) Domu Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek" w Końskich,

c) Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

4. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.
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W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Ad.2

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

b) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok.

Oznajmiła, że proponowana zmiana w jednej i drugiej uchwale dotyczy

wprowadzenia środków na wyżywienie i zakwaterowanie uchodźców z Ukrainy

w kwocie 166 880 zł.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 39/2023 oraz Nr 40/2023

w przedmiotowych sprawach.

Ad.3

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła wnioski o uwzględnienie zadań do realizacji

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Oznajmiła, że wpłynęły

trzy wnioski tj. z Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńców, z Domu

Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek" w Końskich oraz z Domu Pomocy

Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej, na łączną kwotę 3 598 980 zł.

Omówiła zadania proponowane do realizacji. Poinformowała, że to powiat

składa wniosek.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że we

wniosku DPS-u w Końskich wskazana kwota przekracza kwotę dofinansowania

przewidzianą w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Ponadto

brakuje określenia czasu realizacji zadań. Stwierdziła, że wnioski jednostek
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powinny być przygotowane w takim kształcie, jaki przewidziany jest

w regulaminie RPOZ.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec oznajmił, że Pani Dyrektor

najbardziej zależało na remoncie dachu budynku DPS.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że program ma

na celu zabezpieczenie obiektów zabytkowych. W związku z tym, analizując

wniosek DPS w Końskich zapytała, w jaki sposób wymiana instalacji zimnej

wody wpłynie na zabezpieczenie obiektu. Stwierdziła, że Pani Dyrektor

powinna dobrze uzasadnić wniosek. Ponadto w zakresie pisma złożonego przez

DPS w Rudzie Pilczyckiej uznała, że w jej ocenie także wykonanie operatu

dendrologicznego zabytkowego drzewostanu parku może nie kwalifikować się

do dofinansowania w ramach RPOZ. Nadmieniła, że jeżeli Zarząd zdecyduje

o złożeniu wniosku, to trzeba będzie zabezpieczyć środki na wkład własny

w realizację projektu. W tym celu konieczne będzie zwołanie sesji Rady

Powiatu. Ostateczny termin składania wniosków przypada na dzień 17 marca.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w jego ocenie

należałoby złożyć trzy odrębne wnioski o dofinansowanie z RPOZ. Zwrócił

uwagę, że wnioski jednostek z propozycjami zadań do wykonania powinny być

dostosowane do wymogów programu. Wymagany 2% wkład własny stanowi

niewielką kwotę w odniesieniu do kosztów całości proponowanych do realizacji

zadań. Stwierdził, że Zarząd Powiatu powinien podjąć decyzję dotyczącą

złożenia wniosków, natomiast szczegółami powinni zająć się odpowiedzialni za

sprawę pracownicy. Zwrócił uwagę, że sprawa ta pokazuje potrzebę

zatrudnienia osoby wyspecjalizowanej w pisaniu i składaniu wniosków

o dofinansowanie zadań ze środków zewnętrznych.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik poparł przedmówcę w kwestii

konieczności złożenia trzech odrębnych wniosków. Uznał, że daje to większą

szansę na otrzymanie dofinansowania.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że należy

dokładnie opisać zadania oraz zapoznać się z regulaminem RPOZ. Prace

przewidziane we wniosku powinny wpisywać się w przepisy ustawy o ochronie

zabytków.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

Zespół odpowiedzialny za złożenie wniosków o dofinansowanie, po konsultacji

z Dyrektorami jednostek przedłoży Zarządowi konkretne propozycje, które

wpisują się w założenia RPOZ.

Zarząd podjął decyzję o przygotowaniu złożeniu wniosków

o dofinansowanie zadań w Domu Pomocy Społecznej w Końskich, Domu

Pomocy Społecznej w Rudzie Pilczyckiej oraz Zabytkowym Zakładzie

Hutniczym w Maleńcu w ramach naboru Rządowego Programu Ochrony

Zabytków.

Ad.4

W sprawach różnych:

./ Zarząd uznał, że w sytuacj i niezgłoszenia się chętnego do zakupu

samochodu osobowego Opel Agilla z 2004 roku, za cenę wywoławczą

4 000 zł należy w kolejnych postępowaniach zmniejszać cenę sprzedaży

o l 000 zł.

./ Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek zasygnalizowała potrzebę opracowania operatu

szacunkowego na okoliczność aktualizacji opłaty rocznej dla

Powiatowego Urzędu Pracy w związku z wygaszeniem trwałego zarządu

dla pozostałej części nieruchomości (zajmowanej na chwilę obecną),

zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami.
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Zarząd zlecił dokonanie kompleksowej analizy przedmiotowego obszaru

i przedstawienie propozycji w tym zakresie na jednym z kolejnych posiedzeń

Zarządu.

./ Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek omówiła kwestie ZWIązane z wynajmem

nowopowstałej sali konferencyjnej na II piętrze budynku

administracyjnego Starostwa.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1515 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

..........................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

... ............4-. .

...........jgh.....
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